

招聘承诺书

本人姓名_____身份证号_____

代表_____公司，在 MallHaHa 平台进行正规合法的招聘业务。为了切实维护求职者的合法权益，严格自律管理，现对本公司（单位）在 www.mallhaha.com 或者 APP MallHaHa，进行招聘活动有关事项承诺如下：

- 1 严格按照国家及地方政府对于劳动就业方面的相关法律，法规和相关规定要求进行招聘；
- 2 保证向平台提供的企业证件以及个人身份证件复印件真实准确；
- 3 保证不在招聘过程中出现使用的企业名称与申请招聘的企业名称不相符的行为；
- 4 保证不以招聘的名义从事经营性质的活动，不发生提供，虚假信息以及违规，欺诈行为。
- 5 不以担保，岗前培训，押金服装费或者其他名义向劳动者收取费用，不以招聘名义牟取不正当利益或进行其他违法活动。

若违反上述承诺，我单位愿意承担一切责任。

代理人签字：

盖章：

法人电话：

法人签字：

日期：

Recruitment commitment

Name _____ ID number _____

Company name _____ Use MallHaHa platform to
conduct regular and legal recruitment business.

Use mallhaha platform to conduct regular and legal recruitment business.In
order to protect the legitimate rights and interests of job seekers,Our company
undertakes the following matters related to recruitment activities at
www.mallhaha.com or app mallhaha:

1. Recruitment in accordance with the legal requirements of the state and local
governments on labor and employment.
2. Ensure the authenticity of the certificate information provided to the
platform;
3. Ensure that the enterprise name used in the recruitment process is the
same as the enterprise name applied for recruitment;
4. Ensure that activities in the recruitment process do not provide false
information or violate laws.
5. Do not seek illegitimate interests or engage in other illegal activities in the
name of recruitment.

In case of violation of the above commitments, our company shall bear all
responsibilities.

Agent Signature:

Phone number of legal person:

Signature:

Seal: